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Protokół Nr 6.2017 

z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

odbytego w dniu 13 czerwca 2017 r. 

godz. 13:30 

 

W posiedzeniu Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu uczestniczyło 8 

członków komisji na ogólną liczbę 8 według załączonej listy obecności, stanowiącej 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. W chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 6 osób. 

Nieobecny (pan Z. Zięba, pan B. Włodarczyk). Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby 

zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu. 

Posiedzenie otworzył i przewodniczył jego obradom pan Alfred Skura – Przewodniczący 

Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu, który powitał zarówno członków 

komisji, jak i osoby zaproszone. Następnie stwierdził prawomocność obrad. 

Ad.1 Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania 

z wykonania budżetu Powiatu w Opatowie za 2016 rok. 

3. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego powiatu opatowskiego za rok 2016 wraz 

z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 

4. Ocena wykonania budżetu powiatu za 2016 r. oraz opinia w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Zarządu Powiatu. 

5. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Opatowskiego za 2016 r., 

b) absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 2016 r., 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027, 

d) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r., 

e) zmiany uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Opatowskiego za I półrocze roku budżetowego. 

6. Sprawy organizacyjne. 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi bądź inne propozycje do przekazanego porządku 

posiedzenia. 

Wobec braku uwag zapytał kto jest za przyjęciem w/w porządku posiedzenia. 

W/w porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia bez odczytywania. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 8. 
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„Za” - 6 głosów, „przeciw” - 0 głosów, „wstrzymało się” - 0 głosów. 

Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

Ad.2 Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania 

z wykonania budżetu Powiatu w Opatowie za 2016 rok. 

Pan Przewodniczący powiedział, że wszyscy otrzymali opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, następnie dodając, iż rozumie, że członkowie komisji potwierdzają 

zapoznanie się z przedłożoną treścią. 

Członkowie komisji potwierdzili znajomość w/w materiału. 

Przedmiotowa opinia stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

Ad.3 Rozpatrzenie sprawozdania finansowego powiatu opatowskiego za rok 2016 wraz 

z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania w bieżącym punkcie. 

O zabranie głosu poprosiła Pani Zofia Rusak – Skarbnik Powiatu, która pokrótce omówiła 

w/w temat. 

Wobec braku pytań, pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

posiedzenia. 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.4 Ocena wykonania budżetu powiatu za 2016 r. oraz opinia w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Zarządu Powiatu. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania w bieżącym punkcie posiedzenia. 

 

W tym momencie na sale obrad wszedł pan Zbigniew Zięba (13:35). Od tej chwili 

posiedzenie toczyło się w obecności 7 - osobowego składu komisji. 

 

Wobec braku głosów jak również uwag pan Przewodniczący stwierdził, że komisja rolnictwa, 

ochrony środowiska, dróg i transportu wyraziła pozytywną opinię w sprawie sprawozdania 

z wykonania budżetu powiatu za 2016 r. i wnioskuje o absolutorium dla Zarządu Powiatu 

w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 2016 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” 5 głosów, „przeciw” 1 głos (W. Rodek), „wstrzymało się” 1 głos (R. Łucki) 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5 Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2016 r., 
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Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania lub uwagi. 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając 

kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” - 7 głosów, „przeciw” - 0 głosów, „wstrzymało się” - 0 głosów. 

 

b) absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 

2016 r. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania lub uwagi. 

O zabranie głosu poprosił pan Wacław Rodek, który stwierdził, iż absolutorium dla Zarządu 

Powiatu to nie tylko ocena planu finansowego, a także jak wolne środki wpływają na rozwój 

regionu. Uważa, że ocena dlatego nie jest jednoznaczna, gdyż bezrobocie w sposób znaczący 

odstaje od krajowego. Miejsca pracy powstają tylko w jednostkach podległych powiatowi. 

Pan W. Rodek stwierdza, iż jest brak strategii rozwoju powiatu. A także na zadane pytania są 

zdawkowe odpowiedzi.  

W odpowiedzi na powyższą wypowiedź pan Gustaw Saramański – Wicestarosta Opatowski 

powiedział, iż skoro było konkretne pytanie to była na to konkretna odpowiedź. Kontynuując, 

oznajmił, iż uważa, że bezrobocie jest w całym kraju, w jednym mieście mniejsze, w drugim 

większe. Nadmienił, że ludzie nie chcą pracować. Środków powiat posiada dużo lecz są one 

przesuwane bo nie ma osób chętnych do pracy. Dodał, iż są szukane osoby do pracy 

w jednostkach powiatu, ale jest ich bardzo mało, albo chcą dostać staż, brać pieniądze i nie 

chodzić do pracy. 

Następnie glos zabrała pani Maria Serwinowska, która powiedziała, ze pan Starosta ma racje. 

Dodała również że rozwiązywane są umowy z Urzędem Pracy z uwagi na to, że osoby nie są 

w stanie spełnić ich warunków. 

W dalszej części o zabranie głosu poprosił pan Jacek Dwojak, który stwierdził, że nie ma 

bezrobocia. Są firmy, które chcą zatrudnić mężczyzn, ale nie ma chętnych. Jest niewielka 

liczba kobiet chętnych do pracy, ale bez kwalifikacji. Następnie wywiązała się krótka 

dyskusja nawiązująca do w/w tematu. 

Pan Jacek Dwojak ponownie zabrał głos i stwierdził, że dużo zostało zrobione przez powiat, 

na przykładzie gm. Tarłów gdzie powstał dom dziecka, warsztaty terapii zajęciowej, a także 

piękne drogi. Pan J. Dwojak zwrócił się do pana W. Rodka i powiedział, aby porównał drogi 

opatowskie i ostrowieckie, zanim znów stwierdzi, że w naszym powiecie się nic nie dzieje. 

W związku z w/w tematem dróg wywiązała się krótka dyskusja. 

 

Następnie pan przewodniczący zapytał czy są pytania lub uwagi.  

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając 

kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 
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W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” - 5 głosów, „przeciw” - 1 głos (W. Rodek), „wstrzymało się” - 1 głos (R. Łucki). 

 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027 

Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania lub ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu opatowskiego na 

lata 2017 - 2027 pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólna liczbę 8. 

„Za” – 7 głosów, „przeciw” - 0 głosów, „wstrzymało się” - 0 głosów. 

 

d) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania lub uwagi. 

 

Wobec braku pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając 

kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” - 7 głosów, „przeciw” - 0 głosów, „wstrzymało się” - 0 głosów. 

 

e) zmiany uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Opatowskiego za I półrocze roku budżetowego. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do przedłożonego 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji 

o przebiegu wykonania budżetu oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Opatowskiego za I półrocze roku budżetowego. 

 

Wobec braku głosów pan Przewodniczący zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

w/w projektu uchwały. 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany 

i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8 

„Za” - 7 głosów, „przeciw” - 0 głosów, „wstrzymało się” - 0 głosów. 
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Wobec wyczerpania bieżącego punktu posiedzenia pan Przewodniczący poinformował 

o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.6 Sprawy organizacyjne 

W tym momencie na sale obrad wszedł pan Bogusław Włodarczyk – Starosta Opatowski 

(13:45). 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać glos w realizowanym punkcie 

posiedzenia. 

O zabranie głosu poprosił pan Starosta, który poinformował, iż Powiat nie dostał 

dofinansowania na utworzenie DPS-u. Następnie dodał, iż odbył się przetarg dot. 

„Podnoszenia efektywności kształcenia w Zespole Szkół nr 1, Zespole Szkół nr 2 w Opatowie 

oraz Zespole Szkół im. Marii Skłodowskiej – Curie w Ożarowie poprzez wzmocnienie 

infrastruktury edukacyjnej” oraz stwierdził, że przetargi „idą w górę”. W Ożarowie ok 50 %, 

w Zespole Szkół nr 2 z 500 tys. zł wzrosło na 600 tys. zł. Natomiast w Zespole Szkół nr 1 

z 3 700 000,00zł wzrosło na 4 200 000,00 zł. Kontynuując powiedział, że był 

u Wicemarszałka Marka Szczepanika w w/w sprawie. Zwracając się do radnych poprosił 

o zastanowienie się jak rozwiązać problem. Kolejnym elementem jaki omówił była krótka 

wypowiedź na temat drogi w Iwaniskach. 

Na koniec pan Starosta przeczytał przygotowany projekt stanowiska Rady Powiatu w sprawie 

wcześniejszej budowy drogi ekspresowej S – 74, który stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

W w/w sprawie głos zabrał pan Wicestarosta, który powiedział, że droga ta nie jest 

przymierzana do budowy, dlatego został wystosowany apel do rządu. Na koniec swojej 

wypowiedzi dodał, iż jeżeli zostanie zebrane około 100 tys. podpisów to szansę na budowę 

drogi S-74 wzrosną. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania. 

Wobec braku głosów pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu 

posiedzenia. 

Ad.4 Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Przewodniczący podziękował osobom za przybycie i zamknął posiedzenie komisji 

rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 13:50). 

 

Protokołowała: 

Karolina Hamera 

Przewodniczący Komisji rolnictwa, ochrony 

 środowiska, dróg i transportu 

/-/Alfred Skura 

 

 


